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Vragen van het lid Bosman (VVD) aan de Staatssecretaris van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over de berichten omtrent de nieuwbouw van het 
Sint Elisabeth Hospitaal (Sehos) op Curaçao (ingezonden 30 november 2017). 

Vraag 1
Kent u de berichten «Camelia-Römer garandeert behoud banen Sehos», 
«Sehos in bezwaar tegen aanwijzing inspectie» en «Financiële verantwoor-
ding HNO nog steeds niet afgelegd»?1 

Vraag 2
In hoeverre is het Sehos-nieuwbouwproject een bedreiging voor de financiële 
huishouding van Curaçao? 

Vraag 3
Is het Sehos-nieuwbouwproject een financieel risico voor Nederland? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Gaat de financiële wanorde bij het Sehos nu overgedragen worden aan het 
nieuwe ziekenhuis (HNO)? Wat doet dat met de business case van het HNO?

1 Amigoe, 21 november 2017
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